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1. Úvod 

Jednání zahájil Pavel Saic, přivítal přítomné, poděkoval za účast.  

Schválení programu 

Schválený program: 

1. Úvod 

2. Organizační záležitosti 

3. Diskuze k náplni činnosti komise 

4. Plán práce komise 

2. Organizační záležitosti 

Pavel Saic seznámil členy komise se způsobem fungování komise a její náplní.   

Jednání bude svoláváno písemně prostřednictvím e-mailu. Součástí pozvánky bude odkaz na on-line 

připojení k jednání. Bude-li možno, bude preferována varianta setkání v sídle ČTS, kde bude možnost 

připojení on-line. Členové se jednání zúčastní buď osobně nebo on-line, a to dle svého uvážení.  

Byly rozdány kontakty na členy komise. Kontakty budou také rozeslány emailem. 

Zápisy z jednání budou uveřejňovány na webu ČTS. Před zveřejněním budou zápisy rozesílány členům 

komise ke kontrole správnosti a k případným návrhům na úpravu textu, v souladu s obsahem jednání. 

Pro projednávané materiály bude zřízeno úložiště, kam budou mít přístup členové komise pod heslem. 

Materiály budou ukládány pod jednotným pojmenováním.  
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3. Diskuze k náplni činnosti komise 

Pavel Saic odkázal na statut komise, který definuje náplň a kompetence komise. Zejména pak články 3 

a 4.  

Členové komise dostali prostor k prezentaci svého pohledu na činnost komise. Všichni členové komise 

se vyjádřili. 

Milan Novák Můj subjektivní názor je, že by měla být provedena inventura všech řádů a předpisů 
ČTS, jejich obsah a vzájemná provázanost. 
Zvláště by měl být podrobněji popsán proces disciplinárního řízení. Od počátku, tedy 
vzniku disciplinárního skutku až po konečnou instanci, tedy mimořádný opravný 
prostředek u Rady ČTS. Zavést jednoznačné pojmy. 
KLPD by se mohla zabývat návrhem možného rozsahu způsobilosti právnímu jednání 
(přestupy, hostování, registrace...) osob starších 15ti let. Jedná zákonný zástupce nebo 
osoba nezletilá?  

Viktor Kuča K výše uvedené revizi řádů – jedná se o příliš širokou náplň. Revidovat veškeré předpisy 
ČTS mě leká. Vzít předpisy a cupovat je není vhodné a je to těžká práce. 
Očekávám, že komise dostane úkoly od VV ČTS, které bude řešit.  
K problematice disciplinárního řádu si vzpomínám, že materiály a předpisy 
k disciplinárnímu řízení jsou kusé a rozhodování dle těchto předpisů není jednoduché. 
Souhlasím s předřečníkem, že disciplinární oblast je potřeba řešit. 
Souhlasím s řešením návrhů ohledně jednání dětí se zletilostí blízké budoucnosti. 

Robin Štork Souhlasím s oběma pány přede mnou. 
Činnost komise vnímám jako dohled nad legislativou ČTS. 
Souhlasím s revidováním řádů 
Navrhuji rozdělit agendu mezi jednotlivé členy, a tím se posunout dále. Jednotliví 
členové by mohli agendu připravit a následně po diskuzi na jednání komise přijmout 
usnesení. 
Výše uvedené platí i pro disciplinární agendu. 
Zažil jsem nekomfortnost a je to důvod, proč jsem šel do legislativní komise. 

Karel Hübner Jsem z jihu Čech, profesí ekonom. Nejsem právník, ale mám zájem na řešení stanov 
pobočných spolků. Stanovy pobočných spolků dělal někdo, kdo byl činný v kontrolní 
komisi a kontrolní komise mají příliš mnoho pravomocí, které omezují činnost svazu. 
Rád bych se zasadil o úpravy stanov oblastí. 
V Jihočeském svazu mám na starosti disciplinární komisi. Z působení v disciplinární 
komisi jsem přesvědčen, že postihy v současném řádu jsou nedostatečné a komise 
zdaleka není represivním orgánem, jak by měla být. 

Klára 
Patyková 

Jsem ze severních Čech, jsem ekonom. Tenis mě neživí. 
Z naší oblasti jsem byla pověřena tlumočit zpřísnění trestů za chování hráčů na dvorci. 
Chování hráčů na dvorcích jde špatným směrem. 
Řády neřeší vše, co by řešit měly. Někdy se o řády nelze opřít, proto bych chtěla tyto 
opory do řádů zapracovat. Jsem si vědoma, že i při změně řádů vše nepostihneme. 

Filip Háva Nemaje právního vzdělání jsem člověk z praxe a dokážu identifikovat a posbírat 
jednotlivé problematické body k řešení. 
Jako téma pro komisi vidím problematiky disciplinárního a přestupního řádu a 
začleňování cizinců do soutěží v ČR. Vydefinování statusu cizince. 

Jiří Vykoukal Nejsem ani ekonom, ani právník. Mohu nabídnout řadu let praxe v tenisu. Tenisu se 
věnuji 40 let, 35 let profi. Poznal jsem všechny sféry činností - řízení klubu, organizaci 
soutěží, činnost ve svazových orgánech... Z této praxe mám znalosti, které mohu 
nabídnout.  
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Když dostanu úkol, bez zbytku ho splním. 
Svého času ČTS svaz využil mé diplomové práce k sestavení klasifikačního řádu.  

Miloslav 
Navrátil 

Mrzí mě, že nemohu být na jednání osobně. 
Měl jsem možnost se seznámit se statutem komise. 
Potkal jsem se s Disciplinárním řádem, z čehož vyplynulo spousta námětů. 
Je potřeba zvážit otázku míry přezkumu řádů a co lze v rámci přiměřené časové 
kapacity členů komise zvládnout ve volném čase. 
U ostatní řádů je potřeba nejprve identifikovat problémy, následně se problematickým 
bodům věnovat. 

Luděk 
Hlavatý 

Také se omlouvám, že nemohu být přítomen osobně. 
Úkolem dnešního jednání není řešení konkrétních úkolů. 
K činnosti komise považuji za vhodné rozdělit jednotlivé oblasti mezi členy a ti se pak 
budou oblastem věnovat. Na společných jednáních pak budou výsledky prezentovány 
a bude přijmuto rozhodnutí. 
Za vhodnou lhůtu na promyšlení, kdo jakým oblastem se bude věnovat, považuji jeden 
měsíc. 

4. Plán práce komise 

Členové komise se vyslovili k plánu práce komise ve smyslu řešené problematiky a přihlásili se 

k jednotlivým oblastem činnosti.  

Jméno Agenda 
Milan Novák Globální revize řádů a předpisů, sjednocení dílčích předpisů do ucelených 

dokumentů. 
Robin Štork 
Klára Patyková 
Miloslav 
Navrátil 

Příprava nastavení systému evidence disciplinárních rozhodnutí, registr. 

Karel Hübner Úprava stanov pobočných spolků. Ve stanovách je řada nepřesností. Agendu 
nezvládnu dělat sám. 
Úprava  

Miloslav 
Navrátil 

Klíčovou záležitostí je úprava Disciplinárního řádu. 
Důležité pro činnost komise je posbírat podněty, které jsou předmětem problémů.  
Zjistit co je důležité pro praxi a z čeho pramení problémy a následně reagujme na 
podněty.  

Filip Háva K výše uvedenému-posbírám konkrétní problematické případy a předložím seznam 
bodů k řešení. 
Připravím sporné, problematické či diskutované body k Registračnímu řádu a 
Přestupnímu řádu. 
Obecně se v této chvíli zaměřit na určité křiklavé dysfunkčnosti v řádech. 

Luděk Hlavatý Rád bych se věnoval agendě Registračního řádu a Přestupního řádu. 
 

Jiří Vykoukal Zaměřil bych se na vztah kluby ČTS a NSA. Nutné jasné definování soutěžních 
hráčů v návaznosti na program NSA Můj klub.  

 

Milan Novák vznesl dotaz na existenci řádů a předpisů, zda jsou dostupné i v textovém procesoru WORD, 

pro účely snazší práce s textem. Odpověď: Nejsou k dispozici, zařídíme jejich přepis. (Pavel Saic) 
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Karel Hübner upozornil na potřebu aktualizovat výši výchovného v Přestupním řádu. Tlak v krajích, kde 

je málo hráčů. 

Milan Novák vznesl dotaz na společné cloudové úložiště. Odpověď generálního sekretáře ČTS: 

S cloudový, úložištěm se počítá a bude k dispozici. 

Jiří Vykoukal zmínil nefunkčnost IS ČTS ve vztahu evidence počtu soutěžních dnů. Tento problém by se 

měl řešit, protože řada klubů přichází o peníze. K tomu generální sekretář informoval, že o problému se 

ví a je v řešení, pracuje se na rozšíření funkcionality. 

Generální sekretář informoval o nabídce NNTB („Nenech to být“) k řešení problematiky whistleblowingu. 

Milan Novák a Robin Štorek potvrdili implementaci příslušné směrnice EU do českého právního řádu, 

 kdy zákon č. 171/2023 Sb., o ochraně oznamovatelů, vstoupil v účinnost k 1. 8. 2023. Po diskusi se 

komise shodla na doporučení: „Odložit zavedení pravidel pro ochranu oznamovatelů“ 

Proběhla obecná debata k problematice GDPR. Komise konstatovala, že bude potřeba vypracovat 

aktuální směrnici k GDPR a přesně vymezit povinnosti a pravidla v této oblasti. ČTS je správcem osobních 

údajů.  Je nutno řešit mimo jiné právo na výmaz, přičemž výmaz osoby z IS ČTS je s ohledem na historii 

výsledků složitý. Z důvodu právní opatrnosti je potřeba problematiku skutečně řešit. 

Luděk Hlavatý závěrem konstatoval, že je důležité posbírat co nejvíce podnětů z veřejnosti, které budou 

motorem činnosti komise. 

Milan Novák navrhl, aby dokument, který bude zpracován v elektronické podobě daným členem komise, 

byl např. na začátku názvu souboru označen prvním písmenem křestního jména a prvním písmenem 

příjmení daného zpracovatele. Jde pouze o postup k jednoznačné identifikaci zpracovatele dokumentu.  

5. Uložené úkoly: 

Úkol Uloženu komu Termín 
Poskytnutí sekretariátu ČTS analýzy k WHISTLEBOWINGu 
v souvislosti s nabídkou NNTB  

Milan Novák ihned 

Zajistit znění současných řádů a předpisů ve Wordu Pavel Saic Do 15.11.  
Příprava problematiky, která zazněla na dnešním jednání 
k zahájení projednávání 

Pavel Saic Nejbližší možný 

Doručit Předsednictvu ČTS doporučení ohledně NNTB Pavel Saic Ihned 
 

6. Termín příštího jednání 

Příští jednání proběhne v týdnu od 20. ledna 2025 v některém ze dnů pondělí, úterý nebo středa od 16 

hodin v sídle ČTS. Konkrétní den bude zvolen cca 14 dnů před konáním jednáním. Termín bude 

projednán na platformě https://www.srazovnik.cz/ . 

 

https://www.srazovnik.cz/

